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ACTA DEL CONSELL (179) DEL DEPARTAMENT DE FINANCES I 
COMPTABILITAT 
Núm. de la sessió: 179 
Data: 29 d’octubre de 2019 
Hora: 13:00 h 
Lloc: seminari C1-134 
 
Nombre total de membres del Consell: 33, dels quals 16 son assistents al consell i 17 
son absents. 
 
Relació d’assistents: 
Aragó Manzana, Vicent  
Balaguer Coll, Mª Teresa 
Cabedo Semper, J. David 
Escrig Olmedo, Elena  
Fernández Izquierdo, Mª Ángeles 
Ferrero Ferrero, Idoya  
Lafuente Luengo, Juan Ángel 
Maset Llaudes, Mª Amparo 
Nieto Soria, Mª Luisa 
Pucheta Martinez, Mª Consuelo 
Rivera Lirio, Juana Mª 
Rodriguez Gallego, Roberto 
Salvador Aragó, Enrique 
Silvestre Capilla, Fermín 
Sorribas Gómez, Félix Miguel 
Tirado Beltrán, José Miguel  
 
Relació d’absents: 
Alcarria Jaime, José (excusa absència) 
Alemany Palomo, Núria 
Arnau Paradís, Andreu 
Balaguer Franch, Rosario 
Barrachina Monfort, Alejandro  
Dobrota, Carmen 
Domínguez Catalá, Sergio 
Fuertes Fuertes, Iluminada (excusa absència) 
Gill de Albornoz Noguer, Belén 
Marco Gual, Mª Amparo (excusa absència) 
Martínez Ramos, Miguel (excusa absència) 
Masanet Llodrá, Mª José (excusa absència) 
Matallín Sáez, Juan Carlos 
Muñoz Torres, Mª Jesús (excusa absència) 
Sales Calpe, Ricardo 
Soler Domínguez, Amparo 
Vico Martínez, Antonio (excusa absència) 
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Ordre del dia: 

 

1.   Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior (núm. 178). 

L’acta de la sessió 178 s´aprova per assentiment. 

 
2.   Informe del director. 

 

El Director informa sobre la distribució del pressupost del Departament per al proper curs, 

que serà similar al del curs actual. 

El Director informa sobre la conferència del 14 de novembre a càrrec de la Directora de 

l’Agència Tributaria, Sonia Díez, i demana informar als alumnes i recomanar la seua 

assistència. 

El Director informa sobre la informació que apareix avui en premsa referent al grau 

d’inserció laboral de les titulacions universitàries, i la posició del grau en FICO, atribuint-

la a la manca d’informació entre l’alumnat. 

El Director informa sobre la possibilitat d’adquirir una taula multimèdia per al seminari 

C1-134, i que es demanaran ordinadors (CPU) amb el romanent que, a hores d’ara, queda 

dels diners del Departament per al professorat que no li pertoca el canvi d’ordinador per 

part de la Universitat. La professora Luisa Nieto demana que la secretaria del 

Departament informe sobre aquells equips amb més de 7 anys, per a poder demanar el 

canvi a la universitat, i que un ordinador es podria incorporar a un despatx del professorat 

a temps parcial. 

El Director indica també quins son els components informàtics que s’adjunten a 

l’ordinador i quins es poden demanar amb els diners del Departament que corresponen a 

cadascú dels professors. Recorda que al IGLU es pot trobar la informació dels equips 

informàtics. 

El Director demana propostes sobre la informació a incorporar als taulers d’anuncis del 

Departament.  
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3.   Informe dels representants del Departament en les diferents comissions  

No n’hi ha cap intervenció. 
 

4.   Proposta i aprovació, si escau, de la sol·licitud de promoció a Professor/a 

Titular d’Universitat de Enrique Salvador Aragó i Elena Escrig Olmedo. 

Les propostes s’aproven per assentiment. 

 

5.   Qüestions de tràmit. 

No n’hi ha cap intervenció. 

6.   Torn obert de paraules. 

El professor Juan Ángel Lafuente recomana incorporar les propostes del TFG a la 

aplicació, i informa sobre la problemàtica del plagi en els TFG, i sobre les possibilitats de 

canvi de director de TFG i d’alumnes si no és la primera vegada que es matriculen. 

Informa també sobre la conferència del proper dijous a càrrec de la policia científica del 

Mossos d’Esquadra per a parlar de la ciberseguritat. 

 
 
Atès que no hi ha més temes per tractar, el Director, després d’agrair l’assistència, a les 

13:35 hores alça la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 

Vist i plau, 

La secretària       El director 

 

  

 

 

 

Amparo Maset Llaudes     Vicente Aragó Manzana 


